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Vragen van het lid Wassenberg (PvdD) aan de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Waterstaat over het bericht dat er meer afval naar de 
stortplaats verdwijnt (ingezonden 14 augustus 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Meer afval verdwijnt naar de stortplaats»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het onwenselijk is dat er dit jaar al, voor het storten 
van 130.000 ton meer afval, een vergunning is verleend dan in dezelfde 
periode vorig jaar? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat de grootschalige toename van afvalstort indruist tegen 
uw voornemen om geen nieuwe stortplaatsen meer te realiseren? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 4
Hoe kan het volgens u dat er een overaanbod aan afval is (zo ligt er nog circa 
600.000 ton afval te wachten op verbranding)? Deelt u de mening van de 
afvalbedrijven dat dit deels komt doordat huishoudens minder recyclen dan 
gehoopt? Zo nee, waarom niet? Zo ja, hoe komt het dat de huishoudens 
minder recyclen? 

Vraag 5
Kunt u het antwoord van vraag 4 onderbouwen met cijfers? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 6
Bent u voornemens uw beleid aan te scherpen ten behoeve van meer en 
betere recycling van afval? Zo ja, op welke wijze? Zo nee, waarom niet? 

1 Het financieele dagblad, 13 augustus 2018, Meer afval verdwijnt naar de stortplaats 
(https://fd.nl/economie-politiek/1265348/meer-afval-verdwijnt-naar-de-stortplaats
?utm_source=nieuwsbrief&utm_campaign=fd-ochtendnieuwsbrief&utm_medium=
email&utm_content=20180813&s_cid=671)
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Vraag 7
Bent u voornemens de recycling door huishoudens extra te stimuleren? Zo ja, 
op welke wijze? Zo nee, waarom niet?
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